
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline,

Jmmuiého dňa 21. apríla 2020

Prítomní poslanci OZ: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Ľuboslav Vaško. Jakub Račko,
Zdena Račková

Ospravedlnení: Dušana Cibuľová
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce lng. Milan Kohút o 17:00 hod, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že z 9 poslancov je prítomných 6 a OZ je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Janka Mikušová, členovia Ľuboslav Vaško 

a Zdena Račková. Za overovateľov zápisnice starosta určil Jakuba Račku a Pavla Poliaka, za zapisovateľku lng. 
Zuzanu Fleischhackerovú.
starosta obce lng. Milan Kohút požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali 

nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
L berie na vedom ie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Pavel Poliak. Jakub Račko
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: lng. Zuzana Ľleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Janka Mikušová -  predseda, Zdena Račková, Ľuboslav Vaško - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, Janka  M ikušová, P avel Poliak. Jakub  Račko. Zdena Račková, ľu b o sla v  ľa šk o 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 ý s le d o k  h la s o v a n ia :  Návrh bo1 prijatý

K hodu 3
starosta obce lng. Milan Kohút požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu 

programu.
.Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky

poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Pribylina za rok 2019.
6. Prejednanie a schválenie návrhu VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov

v školách a školských zariadeniach v obci Pribylina.
7. Oznámenie zámeru zámeny a odkúpenia pozemku.
8. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2019.
9. Záverečný účet obce za rok 2019.
10. Rôzne.
I I. Diskusia.
12. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Posla nci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav 1 ’aško 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 4



starosta obec h it.M ilan  Kohút konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí O Z neboli uložené žiadne 
úlohy.

.lanko Miknšová predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebne na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel llo/bits, Janka Miknšová. Pavel Poliak. Jakttb Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav V uško

6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 5
starosta obce In g. Milan Kohút vyzval hlavného kontrolóra obce, aby predniesol Správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce za rok 2019.
//;#. Ľudovít Budľ/tk - Predmetom kontrolnej činnosti bolo: poskytovanie dotácií z rozpočtu obce. základná 
škola, výber dane z ubytovania a výber miestnych daní a poplatkov v období 2018 -  september 2019. Počas 
kontroly zistil chyby v účtovníctve niektorých občianskych združení, ktoré boli s nimi prekonzultované 
a nedostatky odstránené.
Janka Miknšová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Pribylina za rok 2019

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus. .lanka Miknšová, Pavel Poliak, Jakttb Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav 1 ’aško 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

\ýs!edok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 6
starosta obce f n g. Milan Kohút vysvetlil, že VZN, ktoré sa upravovalo v decembri 2019, je potrebné znovu 

upraviť z dôvodu aktualizácie výšky nákladov.
Janka Miknšová predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
VZN č. 1/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v obci Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus. Janka Miknšová, Pavel Poliak, Jakttb Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav 1 ’aško 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 ýsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 7
starosta obce In<>. Milan Kohút vysvetlil, že Ján Gajdoš a Jana Zaťková žiadajú o zámenu a odkúpenie 

niekoľko m2 pozemku pred a za plotom s cieľom zabezpečiť súlad skutkového a právneho stavu.
Janka Miknšová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
/. konštatuje, že

* ide o zámer prevodu pozemkov nízkej výmery za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov, 
kde je potrebné zameniť pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina a to parcela č. KN-C I 1054/12 ostatné 
plochy o výmere 12 m2, za pozemok vo vlastníctve Jána Gajdoša a Jany Zaťkovej, Pribylina, Tatranská 
ulica 524/38. pare.č.KN-C 4571/4. zastavaná plocha o výmere 6 m2 , aby sa zabezpečil súlad 
skutkového a právneho stavu. Ide teda o prípad zámeny niekoľkých m2 pozemku, ktoré je účelné len 
pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou 
alebo obchodnou verejnou súťažou.



• vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetnej nehnuteľnosti jedná sa o prípad hodín 
osobitného zreteľa podl á § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov.

/ / .  schvaľuje
zámer zámeny nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina a to 
parcela č. KN-C I 1054/12 ostatné plochy o výmere 12 m2, za pozemok vo vlastníctve Jána Gajdoša a Jany 
Zaťkovej, Pribylina, Tatranská ulica 524/38, pare.č. K.N-C 4571/4, zastavaná plocha o výmere 6 m2 podľa 
geometrického plánu č. 44026595 -  130/2019 zo dňa 09.01.2020. ktorý vyhotovil GEODET-KA, Gazdovská 
972/2, Liptovský Mikuláš, za kúpnu cenu určenú podľa znaleckého posudku. Ide o prevod pozemkov v zmysle 
§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a skutočnosti uvedené 
v bode I. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného zreteľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Posla nci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh boí prijatý

K bodu S
starostu obce /ti}>. Milan Kohút vyzval hlavného kontrolóra obce, aby podal svoje stanovisko k Záverečnému 

účtu Obce Pribylina za rok 2019.
ht}’. Ľudovít Butlztik -  konštatoval, že Záverečný účet obce bol predložený v zákonnej lehote a bol vypracovaný 
v súlade so zákonmi o účtovníctve. V priebehu roku 2019 bolo urobených 31 rozpočtových opatrení. Miera 
zadíženia obce je minimálna, a z roka na rok sa zmenšuje. HKO doporučuje poslancom schváliť Záverečný účet 
obce bez výhrad.
Janka Mikušová - predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 20 19

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 9
Starosta odovzdal slovo predsedovi finančnej komisie.
Pavel Holhtts -  Finančná komisia zhodnotila Záverečný účet obce, upozornila obec na formálne nedostatky 
týkajúce sa nepresností v texte, ktoré boli následne odstránené. Komisia doporučuje poslancom schváliť 
záverečný účet a prebytok hospodárenia použiť na tvorbu rezervného fondu.
Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 6

P roti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 10
V bode Rôzne starosta obce predložil tieto témy:

A. Zmena rozpočtu
starosta obce Iní'. Milan Kohút vysvetlil poslancom dôvody úpravy rozpočtu:

• 10.0006 - zvýšené výdavky spojené s opatreniami proti pandémii COVID-19 (doteraz sa minulo vyše
6.0006). prostriedky sa presúvajú z položky Rekonštrukcia starého obecného úradu,

• 2.0006 - Hotel Perinou zaplatil obci pokutu za výstavbu chodníka bez povolenia,
• 1.1686 - navýšenia výdavkov za archiváciu a vyraďovacie konanie, ktoré sa robilo v marci 2020,
• 8326 - úhrady trov starých exekúcií, v súlade s novým zákonom o ukončení exekučných konaní,



Janka Mikušovú predložila návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo  ̂ Pribyline
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce Pribylina č. 1/2020

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4■ Poslanci: Počet:

Za:
Pavel ľlolhus, Janka Mikušovú. Pavel Poliak,  Jakub Račko, Zdena Račkovú. 

Ľuhoslav i  íľsko 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 Výsledok hlasovania: Mávrli bol prijatý

H. Mesto Liptovský Hrádok vypovedalo obci Pribylina Zmluvu o zneškodňovaní odpadu na skládke 
Žadoviea, výpovedná lehota 5 mesiace začne plynúť od 1.5.2020. Dôvodom je naplnenie skládky. Liptovský 
Hrádok čaká na povolenie otvorenia poslednej časti skládky, ak im ministerstvo Ž P toto otvorenie nepovolí tak 
sa skládka o niekoľko mesiacov celkom uzavrie. Obec Pribylina má 3 mesiace na nájdenie náhradného riešenia, 
kam vyvážať odpad. Možnosti sú tri vyvážať odpad do Popradu, Martina alebo Partizánskej Ľupče. Alebo 
vybudovať na hornom Liptove menšiu spaľovňu pre všetky spádové obce, čo je však časovo a finančne náročné 
riešenie.
Janka Mikušovú predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Výpoveď Zmluvy o zneškodnení odpadu s poskytovateľom Mesto Liptovský Hrádok zo dňa 08.04.2020, 
z kapacitných dôvodov.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel l/olhus. Janka Mikušovú, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račkovú, 
Ľuboš i av Vaško 6

Proti:
Zdržal sa:

1 Výsledok hlasovania: iMivrh bol prijatý

C. Rozhodnutie Okresného úradu Liptovský Mikuláš, Odboru životného prostredia o odstránení skládky 
v osade Pod brehom v Pribyline, starosta obce In g. Milan Kohút vysvetlil, že nakoľko počas vyšetrovania 
nebol nájdený páchateľ, pov innou osobou na odstránenie skládky bola určená obec Pribylina, s termínom do 
31.05.2020. Momentálne je odpad okolo osady už odvezený, ostal len odpad medzi domami. Tento sa však dá 
nakladať len ručne a do kontajnerov sa preváža na fúrikoch, v rámci aktivačných prác. Prístup mechanizmov 
medzi domy nie je možný. Odkedy boli z dôvodu epidémie COVID-19 aktivačné práce prerušené sa nakladanie 
odpadu spomalilo. Preto sme požiadali o predĺženie termínu na odstránenie skládky, na 3 mesiace po skončení 
mimoriadnej situácie. Konanie v tejto veci je zvolané na 12.05.2020.
Zdena Račková Zákon nepozná pojem kolektívna vina. dokedy budeme platiť za odpad my, keď je jasné kto je 
zaň zodpovedný?
starosta obce Ing. Milan Kohút -  Áno. je to nespravodlivé. Napríklad v roku 2019 jeden občan v obci 
vyprodukoval v priemere I90kg odpadu, a jeden obyvateľ osady 503kg odpadu. Momentálne je v osade 
umiestnených 5 kontajnerov, aktivačné práce sú prerušené, z času na čas obyvatelia osady nejaký odpad naložia 
aj dobrovoľne. Sú medzi nimi ak takí. čo im na čistote záleží. 
ľavé! flolbus -  osada sa v roku 1987 kompletne vyčistila.
Janka Mikušovú -- predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

/ .  berie na vedomie
Rozhodnutie Okresného úradu Liptovský Mikuláš č. OU-LM-OSZP-2020/000742-001 PM zo dňa 07.01.2020 
o tom. že povinnou osobou zabezpečiť zneškodnenie odpadov v lokalite Pod brehom je Obec Pribylina 
2  žiada
starostu obce Ing. Milana Kohúta zabezpečiť likvidáciu odpadov v lokalite Pod brehom so zapojením 
obyvateľov osady ako tvorcov skládky.
S. žiada
starostu obce Ing. Milana Kohúta po ukončení prác na likvidácii odpadov v lokalite Pod brehom predložiť návrh 
úpravy rozpočtu obce podľa skutočných nákladov

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

t

L ! ľ _______
Pavel l/nlbus, Janka Mikušovú, Pavel Poliak. Jakub Račko, Zdena Račkovú. 

Ľubos/av Vaško 6

Proti:
Zdržal sa:



I). Informácia OZ voľných mandátoch poslancov, starostu obce !n<*. Milan Kohút informoval, že mandát 
lnc. Jána Mikuša zanikol ešte vlani v jeseni, náhradníci na funkciu poslanca sa postupne jeden za druhým všetci 
vzdali mandátu a po poslednom OZ sa vzdal mandátu aj Ing. Ján VrbiČan. V zbore OZ chýbajú dvaja poslanci, 
obec požiada o vyhlásenie doplňujúcich volieb. Termín určí NR SR.
Janka Mi kusová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
vzdanie sa mandátu poslanca Ing. Jána Vrbičana a aj ostatných náhradníkov na funkciu poslanca Obce Pribylina: 
Jaroslava Juiika, Dušana Móresa, Miroslava Juľíka a lng. Mateja Chlebvého

____________ 1 Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý_______________________________  |

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 'Zdena Račková. 
Ľuboš tav Vaško 6

Proti:
Zd rža 1 sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K. Heuréka Slovakia, o.z. požiadala o súhlas so zriadením elokovaného pracoviska Základnej umeleckej 
školy na adrese našej ZŠ. Starosta obce vyzval riaditeľku ZŠ aby podala informáciu o tejto veci.
M g r. Iveta Oravcova -  oslovila ma riaditeľka tejto ZUŠ, majú záujem vyučovať u nás, chcú aby sme im poskytli 
cca dve triedy.
Zdena Račková -  aké odbory budú vyučovať a aký bude mesačný poplatok?
Mgr. Iveta Oravcová - Odbory budú vybrané podľa záujmu detí, poplatok 126 mesačne, pripustili aj možnosť 
jeho zníženia.
Janka Mikušová - predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie a súhlasí
so zriadením blokovaného pracoviska na adrese Ulica Ľmila Janotku 2/0, Pribylina, ako súčasti Súkromnej 
základnej umeleckej školy so sídlom Nová cesta 361, Bobrov a jeho zaradením do siete škôl a školských 
zariadení k 1.9.202 I.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus. Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 6

P roti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 11 - Diskusia
Kvetoslava Holbusová -  upozornila na príliš nízky limit starostu na úpravu rozpočtových opatrení, ktorý je vo 
výške 1.0006, iné obce majú schválený limit aj 10.0006. Doporučuje zvýšiť na 3.000 - 5.0006.
Pavel I/olbus dal poslanecký návrh na schválenie limitu pre starostu na úpravu rozpočtových opatrení 5.0006. 
Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
v zmysle £ I | ods 4. písm. b) Zákona č. 369/1990 Zb. v z.n.p. starostovi obce rozsah pre výkon zmeny na 
jednotlivých položkách v príjmoch a výdavkoch rozpočtu do výšky 5 000,-6

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 6

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

Mgr. Iv eta Oravcová -  informovala prítomných o priebehu tohtoročného zápisu žiakov do 1. ročníka ZS. 
v súlade s nariadeniami sa uskutočnil bez účasti detí, len s jedným z rodičov dieťaťa. Zapísalo sa 13 detí, z toho 
je 12 rómov, 1 .trieda bude otvorená.
líc. Klaudia Hricová -  z MŠ vychádza 13 detí, z toho je 5 rómov. O tom, kam rodičia deti zapísali nie je MŠ 
informovaná.
Mgr. Iveta Oravcová -  ZŠ v Pribyline ešte osloví rodičov detí, ktorí neboli na zápise v Pribyline.



starosta obec In g. Milan Kohút /.dôvodu krízy ekonomiky spôsobenej epidémiou COVID-19 sa očakáva 
zníženie príjmov obcí o 30°n alebo aj viac. Obec je nútená prehodnotiť aj schválené dotácie. Vyzval Jakuba 
Kačku, predsedu Dl I/. Prib\ lina. aby sa k tomu vyjadril.
.lakul) R očko -  po porade s hospodárom vyčíslili režijné výdavky ktoré DHZ musí zaplatiť. Ide napr. o fixné 
výdavk\ za elektrinu, vodu a plyn. potom PZP za Tatru a Iveco Daily, skupinové úrazové poistenie, prevádzka 
vozidiel, ročná kontrola Iveco Daily, STK. EK a oprava bŕzd Tatra. Spolu 5.0006.
starosta obec Ing. Milan Kohút -  bude potrebné prehodnotiť aj dotáciu pre TJ, podľa toho či tento rok budú 
vôbec môcť hniť. Pokiaľ budú krátené aj príspevky pre ZŠ a MŠ, bude musieť aj škola znížiť svoj rozpočet. 
Janka Miknšová Aké opatrenia na úsporu v ZŠ prichádzajú do úvahy?
Mgr. Iveta Oravcova - treba urobiť rázne radikálne opatrenia. Triedy budú naplnené.
Re. Klaudia I/ricovú počet detí v triede MŠ je predpismi určený na 22, s výnimkou zriaďovateľa sa môžu 
pridať 3 deti. Budeme musieť zvážiť, či otvoríme jednu alebo dve triedy.
Janka Miknšová mrzelo by ma, keby sme museli z týchto dôvodov odmietnuť deti.
starosta obec In g. Milan Kohút Obec príspevky MŠ zatiaľ neznižovala, ani sa nechystá. Treba si vyčerpať 
dovolenky. Uvidíme ako sa vyvinie situácia. Za týchto okolností sa dá tolerovať aj vyšší počet detí \ triede, 
vieme to zdôvodniť. Žiadne deti určite odmietať nebudeme.
Mgr. Iveta Oravcova -  úsporné opatrenia v ZŠ máme pripravené, bude o I triedu menej a znížia sa pracovné 
úväzky.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19:40 hod.

Zapísala:
Ing. Zuzana Elcischhackemvá

Overovatelia: 
Jakub Káčko 
Pavel Poliak

Starosta obce: 
Ing. Milan Kohút


